
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice 
3.7.2007 

  
1) Prezence 

a) Přítomni : Jungvirt, Novotný, Gracík, Petráš, Hnilička, Feistmantl, Šmat, Šobr. 
b) Omluveni : Paul, Mareš, Metelec, Švelch, Erhart(DK). 

2) Došlá pošta 
a) Faktury (kromě běžných výdajů a nákupu ryb do chovu) 

i) 21 900 Kč za projektovou dokumentaci na stavbu Střela2 
ii)   3 900 Kč za nákup kabátů 

b) Zápis z jednání Jihočeského územního výboru JčÚS ČB. Mimo jiné bylo projednáno 
následující. 
i) Ministerstvo zemědělství si vyžádalo doplnění podkladů k žádosti o výjimku na 

24 hodinový rybolov na ÚN Orlík 
ii)  Přehradní sbor informoval o činnosti na jednotlivých údolních nádržích. Na Lipně 

se rozbíhá činnost RS podle nových podmínek. Byl zde také konstatován pokles 
úlovků štiky a candáta, a nárůst úlovků bolena. 

iii)  Zpráva odboru mládeže o přípravách národního kola Zlaté udice, které se 
uskuteční letos ve Vodňanech. 

iv) Rada v Praze bude přijímat dva nové zaměstnance, vymáhá 111 tisíc Kč od MO 
ČRS Mělník za neoprávněný zisk z redistribuce CSV povolenek. 

v) Rada navrhuje tvorbu centrálního rozvojového fondu, který by byl tvořen 
z členského příspěvku(cca 10-15 Kč). JčÚS souhlasí, ale ne z členského příspěvku, 
protože JčÚS už svůj rozvojový fond má. 

vi) Humpolec požaduje nákup lodě, pan Šimák nákup mobilní klimatizace do zasedací 
místnosti sekretariátu JčÚS ČB. 

c) Vezírek. 
d) Zápis z jednání členské schůze českého zahrádkářského svazu. Schůze odsouhlasila 

prodej pozemků naší MO, ovšem s podmínkami, které projedná jejich nový výbor. 
Schůze dále žádá o odběr vody z náhonu pro zahrádky v celkovém objemu 107 m3 . 
Náhon je v majetku soukromé osoby, je třeba požádat. 

e) Obyvatelé Střely zaslali nesouhlas s umístěním kotců pro psy u rybníka. Výbor MO 
jejich připomínky bude respektovat a smlouvu o pronájmu s p. Píchou neuzavře. 

f) Česká inspekce životního prostředí provedla místní šetření na Mačické přehradě 
ohledně vypouštění kachen údajně p. Mačlem. Zatím není rozhodnuto, zda bude 
zahájeno správní řízení. Ve věci budeme dále informováni. 

3) Projednáno 
a) Předseda požádal o prodloužení povolení k odběru povrchových vod. 
b) Výbor odsouhlasil úhradu částky 870 738 Kč za výstavbu rybníka Střela 2. 
c) Výběrové řízení na stavbu sádek 4,5 vyhrála firma JAMA Drachkov s nabídkovou 

cenou 102 340 Kč a termínem dodání do 26.srpna 2007. 
d) Výbor souhlasí s vyplacením zálohy na výdaje letního tábora mládeže panu Gracíkovi 

ve výši 120 000 Kč. 
e) Provedením zkoušek nových členů pověřen hospodář organizace p. Novotný během 

příštího týdne. 
4) Příští výbor 4.9.2007 od 17 hod na sádkách. 
 

zapsal Zdeněk Gracík 
upravil a schválil Milan Jungvirt 


